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سرپرست وزارت ورزش و جوانان: نمي گذاريم چوگان به نام جمهوري آذربايجان ثبت شود

سرپرست وزارت ورزش و جوانان، از برگزاري جلسه با مسوولان وزارت امور خارجه و سازمان ميراث فرهنگي براي اقدام

نادرست و نابجاي جمهوري آذربايجان به منظور ثبت رسمي ورزش چوگان به نام اين كشور خبر داد

خبرگزاری آران/سرویس آذربایجان
سرپرست وزارت ورزش و جوانان، از برگزاري جلسه با مسوولان وزارت امور خارجه و سازمان ميراث فرهنگي براي اقدام نادرست و

نابجاي جمهوري آذربايجان به منظور ثبت رسمي ورزش چوگان به نام اين كشور خبر داد.
به گزارش ايرنا، «سيدرضا صالحي اميري» روز يكشنبه در حاشيه مراسم افتتاحيه ششمين دوره مسابقات تيراندازي قهرماني آسيا در
تهران گفت: قرار است امروز با مسوولان وزارت امور خارجه و سازمان ميراث فرهنگي در باره رسيدگي به اتفاقات اخير ورزش چوگان

جلسه اي برگزار شود.
وي افزود: با تشكيل اين جلسه مطمئن باشيد نخواهيم گذاشت رشته ورزشي چوگان كه متعلق به كشور عزيزمان ايران است به نام

كشور جمهوري آذربايجان در سازمان بين المللي يونسكو و فدراسيون بين المللي چوگان ثبت شود.
سرپرست وزارت ورزش و جوانان در خصوص مشكلات ورزشكاران تيراندازي گفت: ما به صورت جدي از اين رشته حمايت مي كنيم و

تاكنون هم در حد بضاعت خود به آنها كمك كرده ايم.
وي تصريح كرد: اعضاي هيات رييسه فدراسيون تيراندازي، چهره هايي هستند كه مي توانند منابع مالي را جذب كنند، بنابراين خيلي

نياز به وزارت ورزش و جوانان ندارند.
وي در پاسخ به سوال ديگري مبني بر تباني در فوتبال افزود: بزرگ كردن اين مساله در حوزه رسانهاي را نمي پسندم.

صالحي اميري اضافه كرد: جامعه فوتبال سالم است و همه جا مشكلات وجود دارد، از جمله در فوتبال و ورزش اما نبايد اين مشكلات
را تشديد كنيم.

وي گفت: فساد در فوتبال و در ورزش براي ما قابل قبول نيست و با آن برخورد مي كنيم اما بزرگ نمايي در اين زمينه هم براي ما قابل
قبول نيست، چرا كه يك جامعه بزرگ هوادار اين رشته هستند و بنابراين تخريب آن درست نيست.

وي در باره گلايه برخي ورزشكاران از بي توجهي وزارت ورزش و جوانان گفت: هيچكدام از فدراسيون ها براي ما برتري ندارند و از همه
آن ها حمايت مي كنيم اما ظرفيتها متفاوت است و توزيع بايد به صورت متوازن باشد.

صالحي اميري همچنين در باره معرفي اش به مجلس شوراي اسلامي به خبرنگاران گفت: آن چيزي كه مي تواند بر مبناي دموكراسي
نقش پيدا كند اين است كه مجلس حرف نهايي را مي زند و ما تابع راي نهايي مردم و مجلس هستيم. آمده ام بمانم اما تصميم براي

حضور در ورزش به مجلس شوراي اسلامي بستگي دارد.
صالحي اميري در باره استعفاي حجت الله خطيب سرپرست فدراسيون كشتي گفت: اين سوال را از نصرالله سجادي بپرسيد اما

انتخابات طبق جدول اعلام شده برگزار مي شود.
وي در پاسخ به سوال خبرنگاري مبني بر اينكه آيا بودجه جديدي به فدراسيون فوتبال داده شده است، افزود: واريز بودجه بر اساس

برنامه و مبناي عملكرد و مسابقات آسيايي و جهاني است.
سرپرست وزارت ورزش و جوانان گفت: در فوتبال آنچه كه ضرورت تيم ملي بود انجام شد و تيم ملي فوتبال براي پرداخت هزينه و

سرمربي مشكلي نخواهد داشت./خ
پایان پیام.
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